

# 大幅面半自動錫膏印刷機

## Semi-Automatic SMT Screen Printer Machine

### 特點 Features

- 用于大幅面印刷，最大印刷面積750\*450mm,采用精密絲杆，導軌及精準步進馬達驅動鋼網上下運動。  
Used for dramatic surface printing, the largest area of 750 \* 450 mm, use with precision screw,guide way and precise stepper motor drive stencil Up and down the movement.
- 數碼調整鋼網與繞路板間距，鋼網離板兩段速度錫膏印刷更精準。  
Adjust the steel nets and digital circuit board spacing, steel nets from board the two parts of the speed, the printing more accurate.
- 采用精密導軌和精密馬達來驅動刮刀座，確保印刷精度。  
With precision guide and motor to drive, to ensure accuracy of a spatula printing.
- 懸浮式刮刀，可自動平衡左右壓力，使刮刀及鋼網壽命更長，印刷可靠性更高；  
County floating scraper can automatically balance The left and right pressure to blow Knife and steel mesh and longer life.Printing reliability.
- 組合式印刷臺板具有固定溝槽及PIN，安裝調節方便，適用於單，雙面板的印刷。  
Combined with fixed printing bedplate grooves and PIN, installation convenient adjustment, suitable for single and double panel of the printing.
- 校版方式采用驅動絲杆，并結合印刷繞路板的X、Y、R，校正微調方便快捷。  
The school edition way adopts steel nets moving, and combined with printing (PCB) of the X, Y, R, calibration fine-tuning convenient and quick.
- 采用松下系列PLC及觸摸屏控制，簡單、方便更適于人機對話。  
The panasonic series PLC and touch screen control, simple, convenient and suitable for the man-machine dialogue.
- 可設定單向雙向，雙種印刷方式,具有自動計數功能，方便生產產量的統計。  
Can be set, two one-way two-way printing mode. Has the function of automatic counting, convenient production statistics.
- 具有擦網報警功能，便于准時擦洗網板，保證印刷質量。印刷機速度顯示，可按設定值。  
Has the alarm functions, facilitate wipe nets on time, ensure the quality of printing swab sheet. printing machine speed can be according to show value.



### 技術參數 Specification

型號 Model	SP-800 II
印刷臺面積 Printing Table Size	750*450mm
框架尺寸 Frame Size	900*500mm
印刷尺寸 Printing Size	750*450mm
基板厚度 PCB Thickness	0.2-2.2mm
印刷位置的固定 Fixed Printing Location	PCB Outer Or Pin Positioning
臺板微調 Platen Fine-tuning	Front/Back±mm R/L±10mm
印刷精度 Printing Accuracy	±0.01mm
機器重複精度 Machine Repeatability	±0.02mm
最小間距 Minimum Spacing	0.35mm
使用氣壓 Air Pressure	4~6kg f/cm2
使用電源 Power Supply	220V AC 50Hz 100w
機器尺寸 Machine Size L*W*H	900*1300*1650mm
機器重量 Weight	250Kg



專業制作表面貼裝設備·生產自動化整體解決方案  
SMT Factory Automation Total Solution



盈拓電子科技(深圳)有限公司  
MPI TECHNOLOGIES(SHENZHEN)LTD.

深圳公司 ShenZhen

電話:86-755-27516780 27516306

傳真:86-755-27516193

蘇州分公司 SuZhou Branch

電話:86-512-66057131

傳真:86-512-66875654

香港公司 Hong Kong

PROFIT MAX LIMITED

Tel:852-93701633 Fax:852-23987071

<http://www.mpifa.com> E-mail:[info@mpifa.com](mailto:info@mpifa.com)

代理商 Distributor



©MPI公司2013年版權所有,產品不斷更新中,本冊參數如有更改,恕不另行通知,產品圖片僅供參考,以實際產品為準。  
**MPI** 為盈拓電子科技(深圳)公司註冊商標。

Copyright 2013 MPI products constantly updated, the data parameters are subject to change without notice, product images are for reference only, the actual product shall prevail. **MPI** is a registered trademark of the MPI Technologies (Shenzhen) Company.

